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Interpellation från Kristdemokraterna 
 

Ställd till Tom Silverklo ( C ) 
 
Vårdrelaterade skador ökar i sjukvården och vi har som parti liksom flertal 
personalgrupper länge varnat för denna utveckling och den situation vi nu 
står i och som är ett faktum.  
 
För ett år sedan skrev ortopedkliniken i sin tertialrapport för april att man 
inte klarade att ge invånarna en patientsäker vård.  
Vid fullmäktige 2021-06-23 ställde jag frågan till dig: Hur kan du som 
ytterst ansvarig politiker tillåta att en regiondriven sjukvårdsverksamhet 
ej klarar att bedriva en patientsäker vård? 
Nu ett år senare har situationen på ortopedkliniken inte förbättrats utan 
snarare har problemen eskalerat, vilket också är ett faktum på 
kirurgkliniken. 
Som ytterst ansvarig politiker för hälso- och sjukvården har du Tom 
Silverklo eller övriga partier i de blågröna inte agerat på ett sådant sätt som 
skapat förutsättningar för en patientsäker vård.  
 
 
Ber om följande förklaringar: 
 

- Varför har du Tom Silverklo och de Blågröna under det år som gått 
inte agerat på ett sådant sätt så det skapats förutsättningar för en 
patientsäker vård på ortopedkliniken? 

- Vad ämnar ni göra åt den allvarliga situationen som råder på 
ortopedkliniken och kirurgkliniken? 
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